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Abstract (en)
[origin: US2014325924A1] The invention relates to a wood paving stone, especially to a ready-to-install interlocking wood paving stone and wood
surface covering manufactured therefrom, one wood paving stone having a base body 1 with at least one top and bottom side 1.1, 1.2, the top side
1.1 forming the walking surface and the bottom side 1.2 forming the support surface of the wood paving stone. In an advantageous embodiment, the
base body 1 has a multi-layer structure and the base body has one upper panel-like or block-like wood layer 2 and at least one additional support
layer 3 forming the bottom side 1.2 of the base body 1, which are connected with each other directly or indirectly.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Holzpflasterstein, insbesondere einen verlegefertigen Holzverbundpflasterstein und einen daraus hergestellten
Holzflächenbelag, wobei ein Holzpflasterstein einen Grundkörper (1) mit zumindest einer Ober- und Unterseite (1.1, 1.2) aufweist, wobei die
Oberseite (1.1) die Lauffläche und die Unterseite (1.2) die Auflagefläche des Holzpflastersteins bilden. Besonders vorteilhaft ist der Grundkörper
(1) mehrschichtig aufgebaut, wobei der Grundkörper eine obere plattenartige oder blockartige Holzschicht (2) und zumindest eine weitere, die
Unterseite (1.2) des Grundkörpers (1) bildende untere Tragschicht (3) aufweist, die direkt oder indirekt miteinander verbunden sind.
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